
5D4N
胡志明市 /

古芝 / 头顿 / 美奈
HO CHI MINH /

CU CHI / VUNG TAU / MUI NE
Tour Code: VSH

Christ Hill
耶稣山

Christ Hill
耶稣山

SaiGon Central Post Office
胡志明市中央邮局

SaiGon Central Post Office
胡志明市中央邮局

War Remnants Museum
战争博物馆

War Remnants Museum
战争博物馆

White Sand Dunes
白沙丘

White Sand Dunes
白沙丘行程次序，以當地旅社安排為准。

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Vietnam
越南

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Ramana Saigon Hotel or similar   x 2 Nights
✓ Muong Thanh Vung Tau Hotel or Similar Class x 1 Night
✓ Vipol Muine Hotel or Similar Class   x 1 Night

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner
Special Cuisine:
★ Saigon Cruise Dinner 
★ Hoang Yen Buffet 
★ Seafood Cuisine

SCHEDULE

Cu Chi Tunnels
古芝地道

Cu Chi Tunnels
古芝地道

Nguyen Hue walking street
阮惠步行街

Nguyen Hue walking street
阮惠步行街

Thien Hau Temple
天后庙

Thien Hau Temple
天后庙

D1
DEPARTURE a
HO CHI MINH

 Saigon Central Post Office
 Notre Dame Cathedral of Saigon
 Saigon Square
 Saigon River Cruise 
  (Enjoy entertainment show along the Saigon River)

 Nguyen Hue walking street

(MOB/D)

D2
HO CHI MINH b CU CHI
b VUNG TAU (B/L/D)

 Cu Chi Tunnels
 Vung Tau
 Whale Temple
 Christ Hill (St. Jacque Janerio)

D3 VUNG TAU b MUI NE

 White Sand Dunes 
  * Optional : Jeep Car ( RM 240 /car) [6-8 pax]
        ATV (RM 160 /car) [2 pax]

 Red Sand dune
 Mui Ne Harbour
 Fairy Stream

(B/L/D)

 RD winery
 Goddess of Mercy
 War Remnants Museum
 Saigon China Town 
 Thien Hau Temple
 Lacquerware Factory 
 Handicraft Center
 The French Opera House
 Norodom Palace

D4 MUI NE b HO CHI MINH
(B/L/D)

D5 HO CHI MINH a
KUALA LUMPUR

 Free & Easy and Transfer to Airport

(B/MOB)

 Notre Dame Cathedral of Saigon - With her two 40 meters towers 
topped with iron spires is one of Ho Chi Minh City's major landmarks. The 
cathedral's red bricks and colored glass windows were imported from France. 
With full services in both Vietnamese and English are held every Sunday 
morning.

 SaiGon Central Post Office - This is one of the oldest buildings in Ho Chi 
Minh City. The Central Post Office was built around 1886 – 1891 based on Ville 
Dieu's design, a famous French architect.

 War Remnants Museum - Operated by the Ho Chi Minh City government, 
an earlier version of this museum opened on September 4, 1975, as the 
Exhibition House for US and Puppet Crimes. It was in the former United States 
Information Agency building.

HO CHI MINH

 Cu Chi Tunnels - honored in the TOP 7 most adventurous destinations in 
Southeast Asia.The decades-old tunnel complex resembles a sophisticated 
hidden maze,where visitors can glimpse the turbulent Vietnamese history as if 
they are traveling back to the wartime.

CU CHI

 Red Sand Dune - It is a red sand dune near the coast, the sand is relatively 
soft, the foot is very comfortable on it, there are some dense woods in the north 
and west of the dunes.

 White Sand Dune - It is known as the "paradise of sand". Enjoy the natural 
beauty of Lotus Lake while experiencing exciting sand skiing and quad 
motorcycle activities.

MUI NE

 Whale Temple  - the temple to the god of the sea—is one of 1,000 or more 
such shrines on Vietnam’s 3,260-kilometer coastline. At these temples, which 
come in varying sizes and configurations but all house whale bones, fishermen 
worship in hopes that their prayers will be carried to Cá Ông, the whale spirit, 
and they will be blessed with a safe fishing trip and a bountiful catch. 

 Christ Hill (St. Jacque Janerio)  - 32-metre-tall Christ the King might 
never have achieved the same biblical recognition as Rio’s Christ the 
Redeemer – listed as one of the New Seven Wonders of the World – but it is 
recognized as the largest Christian statue in Asia.

VUNG TAU 



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐
风味餐：
★ 西贡游船晚餐
★ 黄燕自助餐
★ 海鲜风味餐

入住酒店（4 晚）
✓ 西贡拉玛纳酒店或同级    x 2 晚
✓ 头顿芒清酒店或同级    x 1 晚
✓ Vipol Muine Hotel 酒店或同级   x 1 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

The French Opera House
法国歌剧院

The French Opera House
法国歌剧院

Notre Dame Cathedral of SaigonNotre Dame Cathedral of Saigon
西贡圣母圣殿主教座堂西贡圣母圣殿主教座堂

Fairy Stream
仙女溪

Fairy Stream
仙女溪

第一天 吉隆坡 a 胡志明市 (机上用餐/晚)

 胡志明市中央邮局
 西贡圣母圣殿主教座堂
 西贡广场
 西贡和游艇夜总会
    （欣赏越南佳丽歌舞表演及港口夜景）

 阮惠步行街

第二天 胡志明市 b 古芝 b 头顿
(早/午/晚)

 古芝地道
 头顿特区
 鲸鱼庙
 耶稣山

第三天 头顿 b 美奈 (早/午/晚)

 白沙丘
 * 自选项目：吉普车（RM 240 /车）【6-8人】
            ATV（RM 160 /车）【2 人】

 红砂丘
 美奈海港
 仙女溪

第四天 美奈 b 胡志明市 (早/午/晚)

 RD 红酒庄
 望海观音庙
 战争博物馆
 唐人街
 天后庙
 漆器工厂
 越南手工艺品
 法国歌剧院
 独立宫

第五天 胡志明市 a 吉隆坡 (早/机上用餐)

 自由活动至送往机场

 西贡圣母圣殿主教座堂 - 圣母大教堂,因使用红砖建造，又称红教堂，是胡志明

市最著名的地标。教堂建成于1883年，为法国殖民时期留下的纪念品。建筑造

型匀称，庄严宏伟，两座40米高的钟楼塔尖直冲云霄，是仿照巴黎圣母院钟楼

的设计。

 胡志明市中央邮局 - 这是胡志明市最古老的建筑之一。中央邮局建于1886年至

1891年之间，是根据法国著名建筑师维勒迪厄的设计建造的。

 战争博物馆 - 博物馆由越南政府于1975年9月开设，原称为美国战争罪恶馆。

到了1995年，美越恢复邦交，才改名为战争遗迹博物馆 一直至今。

胡志明市

 古芝地道 - 此地道长逾200公里，为越南抗美时期的越共游击队之地下根据地

。游客至此可亲身感受到越共打游击战之苦，并体验战争现场的气氛。

古芝

 红沙丘 - 是一处靠近海岸的红色沙丘，沙质比较柔软，腳踩在上面非常舒服，

在沙丘北面和西面都有一些茂密的树林。

 白沙丘 - 被誉为“沙之天堂”。 看着阳光照射在沙丘上，欣赏富有层次和光泽

的沙漠之美。可以在体验刺激的滑沙和四轮摩托车活动的同时，欣赏莲花湖的

自然之美。

美奈

 鲸鱼庙 - 居住在港口城镇的渔民们相信，透过对鲸鱼的祭拜能让他们在海上平

安顺遂，而这样的鲸鱼崇拜习俗除了可追溯到印度教和佛教，在越南最广泛的

说法，是来自历史上阮朝开国君主阮福映 (Nguyen Anh)。

 耶稣山 - 像是一尊耶稣雕像，位于越南东南部巴地头顿省头顿市高170米的山顶

。越南天主教会在1974年建造耶稣雕像，于1993年修复。头顿耶稣像高32米，

基座高4米，总高36米，展开的双臂长18.3米。雕像内部有133级台阶。头顿耶

稣像是亚洲最大的基督教雕像。1993年修复后，成为越南全国天主教徒主要的

朝圣地。

头顿



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 胡志明 HO CHI MINH 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Vietnam : +84

越南                     : +84

Vietnam (Ho Chi Minh) - 
Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi

越南 (胡志明) 标准时差慢马来西亚 时间1小时

1000 VND = MYR 0.18

1000 越南盾= 马币 0.18

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

Vietnamese Dong  -  VND

越南盾 - VND

A320

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
18℃ - 35℃

Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one 
piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 
handbag on-board. The main cabin baggage shall not 
exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh 
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.


